

This is Exhibit “X” referred to in the
Affidavit 1 of Dr. Cathy Furness
affirmed before me at Guelph, Ontario
this 5 day of June, 2025.



**HEALTH OF ANIMALS ACT
NOTICE
REQUIREMENT TO DISPOSE
OF ANIMALS OR THINGS**

**LOI SUR LA SANTÉ DES ANIMAUX
AVIS
ORDRE DE DISPOSITION
DES ANIMAUX OU DES CHOSES**

Owner or occupier Propriétaire ou occupant Universal Ostrich Owner Name (legal owner of premise): Dave Bilinski Email: universalostrich@gmail.com Phone #: 778-692-9389 301 Langille Road, Edgewood, BC, V0G 1J0	Location of animal(s)/thing(s) Endroit où se trouvent l'(les) animal(aux) ou la(les) chose(s) 301 Langille Road, Edgewood, BC, V0G 1J0 Lat: 49.862402 Long: -118.149296 Premise ID: BC44K4PMR
I have determined or suspect that the animal(s)/thing(s) described below is (are) affected or contaminated by Avian Influenza and pursuant to 48.(1) of the <i>Health of Animals Act</i>, I hereby require you, the owner or person having the possession, care or control of the animal(s)/thing(s) to dispose of them during the period commencing on the date of this notice and ending on <u>2025-02-01</u> and in the following manner: Method of Destruction to be communicated by CFIA Digitally signed by ZHANG, XIANG Date: 2024.12.31 13:36:51 -08'00'	
Je constate ou soupçonne que les animaux ou les choses décrits(es) ci-dessous sont atteints(es) ou contaminés(es) par Avian Influenza et, en vertu du paragraphe 48.(1) de la <i>Loi sur la santé des animaux</i>, j'exige que vous, le(la) propriétaire ou la personne qui a la possession, la responsabilité ou la charge de ces animaux ou de ces choses, preniez à leur égard, d'ici le <u>2025-02-01</u> les mesures décrites ci-dessous :	
Ian Zhang Inspector / Inspecteur Date Telephone / Téléphone	

Identification Number Numéro d'identification	Age Âge	Sex Sexe	Description of Animal(s) or Thing(s) Description de l'(des) animal(aux) ou de la(des) chose(s)
1			All poultry and poultry carcasses along with other material
2			approved by CFIA disposal crew from the above noted poultry
3			production premises.
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
11			
12			
13			
14			
15			
16			
17			
18			
19			
20			
21			
22			

Disposal

Subsection 43 (1) of the Health of Animals Act:

43.(1) The Minister may dispose of an animal or thing, or require its owner or any person having the possession, care or control of it to dispose of it, where the animal or thing

- a) is, or is suspected of being, affected or contaminated by a disease or toxic substance;
- b) has been in contact with or in close proximity to another animal or thing that was, or is suspected of having been, infected or contaminated by a disease or toxic substance at the time of contact or close proximity; or
- c) is, or is suspected of being, a vector, the causative agent of a disease or a toxic substance.

Mesures de dispositions

Le paragraphe 43(1) de la Loi sur la santé des animaux :

43.(1) Le ministre peut prendre toute mesure de disposition, notamment de destruction, - ou ordonner à leur propriétaire, ou la personne qui en a la possession, la responsabilité ou la charge des soins, de le faire - à l'égard des animaux ou choses qui :

- a) soit sont contaminés par une maladie ou une substance toxique, ou soupçonnés de l'être;
- b) soit ont été en contact avec des animaux ou choses de la catégorie visée à l'alinéa a) ou se sont trouvés dans leur voisinage immédiat;
- c) soit sont des substances toxiques, des vecteurs ou des agents causant des maladies, ou sont soupçonnés d'en être.

Penalty

Section 66 of the Health of Animals Act:

66. Every person who fails to comply with a notice delivered to the person under section 18, 25, 27, 37, 43 or 48 or the regulations is guilty of

- a) an offence punishable on summary conviction and liable to a fine not exceeding fifty thousand dollars or to imprisonment for a term not exceeding six months, or to both; or
- b) an indictable offence and liable to a fine not exceeding two hundred thousand dollars or to imprisonment for a term not exceeding two years, or to both.

Pénalité

L'article 66 de la Loi sur la santé des animaux:

66. Quiconque contrevient à l'avis qui lui a été signifié au titre des articles 18, 25, 27, 37, 43 ou 48 ou des règlements commet une infraction et encourt, sur déclaration de culpabilité :

- a) par procédure sommaire, une amende maximale de cinquante mille dollars et un emprisonnement maximal de six mois, ou l'une de ces peines; ou
- b) par mise en accusation, une amende maximale de deux cents mille dollars et un emprisonnement maximal de deux ans, ou l'une de ces peines.



**HEALTH OF ANIMALS ACT
ATTACHMENT TO FORM**

**LOI SUR LA SANTÉ DES ANIMAUX
ANNEXE AU FORMULAIRE**

Owner or occupier Propriétaire ou occupant Universal Ostrich Owner Name (legal owner of premise): Dave Bilinski Email: universalostrich@gmail.com Phone #: 778-692-9389 301 Langille Road, Edgewood, BC, V0G 1J0	Location of animal(s)/thing(s) Endroit où se trouvent l'(les) animal(aux) ou la(les) chose(s) 301 Langille Road, Edgewood, BC, V0G 1J0 Lat: 49.862402 Long: -118.149296 Premise ID: BC44K4PMR
--	---

Identification Number Numéro d'identification	Age Âge	Sex Sexe	Description of Animal(s) or thing(s) Description de l'(des) animal(aux) ou de la(des) chose(s)
23			
24			
23			
24			
27			
28			
23			
30			
24			
28			
30			
27			
23			
36			
28			
24			
30			
25			
27			
28			
43			
28			
45			
28			
47			
36			
28			
30			
28			
52			

Inspector Name / Nom de l'inspecteur Ian Zhang	Inspector (Signature) Inspecteur	Date 2024-12-31
---	----------------------------------	--------------------

Note: When this form is used to describe additional animals, the original of any form it is used with should have the following statement placed on it:

The description of animals/things to which this form applies is on the attached copy(ies) of form CFIA/ACIA 4209 which bear the name and date above.

Nota : Lorsque ce formulaire sert à décrire d'autres animaux, l'original de tout formulaire qui l'accompagne devrait porter la mention suivante :

La description d'animaux/de choses auxquels s'applique le présent formulaire figure sur la(les) copie(s) annexée(s) des formulaires CFIA / ACIA 4209 qui portent le nom et la date ci-haut.